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BRM.0012.5.33.2024 

Protokół nr 4/2024 

 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

w dniu 19 września 2024 r. 

 

      Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury odbyło się w opolskim ratuszu w sali 312 im. Karola 

Musioła i trwało od godz. 1333 do godz. 1525. 

      Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Łęgowik – przewodnicząca Komisji.        

      Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji. 

      W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Agnieszka Kamińska, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Piotr Mielec i Anna Tabisz).  

W trakcie trwania posiedzenia dołączył radny Marek Kawa. 

     Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 3/2024 Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola  

z posiedzenia w dniu 22 sierpnia 2024 r. 

2. Tematy z planu pracy Komisji: 

a) Polityka muralowa miasta Opola, plany na 2025 rok. 

b) Edukacja uczniów pozostających w pieczy rodzinnej i instytucjonalnej w Opolu: specyfika  

i problemy. 

3. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

      Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 3/2024 Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta 

Opola z posiedzenia w dniu 22 sierpnia 2024 r. jednogłośnie w obecności 5 radnych.  

Za przyjęciem protokołu głosowali radni: Agnieszka Kamińska, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, 

Piotr Mielec i Anna Tabisz. 

 

Do punktu 2. porządku posiedzenia: 

 

a) Temat z planu pracy Komisji Polityka muralowa miasta Opola, plany na 2025 rok 

przedstawił  Łukasz Śmierciak naczelnik Wydziału Promocji. 

 

 W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedziały się radne: Agnieszka Kamińska, Anna 

Tabisz i Anna Łęgowik oraz Łukasz Śmierciak naczelnik Wydziału Promocji. 
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b)  Kolejny temat wynikający z rocznego planu pracy Komisji Edukacja uczniów pozostających 

w pieczy rodzinnej i instytucjonalnej w Opolu: specyfika i problemy omówiła Beata Kowol 

zastępczyni naczelnika Wydziału Oświaty. 

 

 W punkcie pytania i dyskusja wypowiedzieli się radni: Marek Kawa, Anna Tabisz, 

Agnieszka Kamińska i Justyna Kowol, a także Beata Kowol zastępczyni naczelnika Wydziału 

Oświaty. 

 

Do punktu 3. porządku posiedzenia: 

  

W puncie sprawy różne przewodnicząca Komisji radna Anna Łęgowik udzieliła głosu 

przybyłym na posiedzenie Komisji nauczycielom Publicznego Liceum Ogólnokształcącego  

nr III w Opolu. Obecni pedagodzy reprezentowali grono nauczycieli zajmujących się 

przygotowaniem młodzieży do międzynarodowej matury w mieście Opolu. Zwrócili oni uwagę 

Komisji na nieadekwatny dodatek, jaki otrzymują za swoją pracę, wysokie kompetencje oraz 

zaangażowanie w kształcenie młodzieży w systemie IB. W temacie wypowiedziały się także 

radne Agnieszka Kamińska, Anna Tabisz i Anna Łęgowik oraz Beata Kowol zastępczyni 

naczelnika Wydziału Oświaty. 

Powyższy temat został przekazany do Wydziału Oświaty, a radni wyrazili chęć dalszych rozmów 

i znalezienia odpowiedniego rozwiązania. 

 Przewodnicząca Komisji przypomniała członkom Komisji, iż do 30 września br. radni 

mogą składać wnioski o przyznanie nagród opolskim artystom za osiągnięcia w dziedzinie 

kultury. 

Przewodnicząca Komisji wspomniała również o najbliższym posiedzeniu Komisji, które 

będzie złożone z dwóch części: wyjścia do Galerii Sztuki Współczesnej oraz spotkania 

w ratuszu. Radni zostaną powiadomieni mailowo o godzinie posiedzenia. 

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie. 

                                                                    

                              

 

        Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

                                                                                            radna  Anna Łęgowik 


